
Underside of the mattress with the Clip'n'Sleep Terms definition

Head of the bed

Foot of the bed

Clip

Adjustable buckle

Strap

HOW TO ATTACH THE CLIP TO THE FITTED SHEET
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Dessous du matelas - Clip'n'Sleep installé

Tête du lit

Pied du lit

Attache

Boucle ajustable

Sangle

COMMENT FIXER LES ATTACHES APRÈS LE DRAP
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Une vidéo montrant l'installation est également en ligne à clipnsleep.com Clip'n'Sleep Un produit du groupe 

INFORMATIONS SUPPLÉMENTAIRES

Pour changer les draps : Défaire les attaches et retirer le drap-housse (le Clip'n'Sleep, une fois installé sous le matelas, n'a plus à être retiré), fixer les attaches sur le nouveau drap-

housse et rajuster le tout.

L'équipe de Clip'n'Sleep se dégage de toute responsabilité dans le cas d'un bris de matelas, de drap ou tout autre accessoire de literie. L'équipe de Clip'n'Sleep se dégage de toute 

responsabilité dans le cas de blessure, d'accident ou tout autre dommage causé par la manipulation du Clip'n'Sleep. Garder hors de la portée des enfants.

      Fig. 8

Relever le drap-housse afin que la bordure élastique soit facilement accessible. (Fig.1)

Placer le drap-housse dans l'attache, la partie en caoutchouc à l'arrière du drap. Fixer. (Fig.2)

Fixer les attaches de chaque côté du coin du drap-housse. Replacer le drap-housse sous le matelas. (Fig.3)

ÉTAPES D'INSTALLATION DU CLIP'N'SLEEP

De chaque côté du lit, rassembler une sangle ajustable et une non-ajustable. Glisser le Clip'n'Sleep sous le matelas par la tête du lit. (Fig.4)

Fixer les attaches des sangles non-ajustables aux deux coins de la tête du lit. (Fig. 5)

Glisser les sangles ajustables jusqu'aux deux coins du pied du lit. (Fig. 6)

Fixer les attaches des sangles ajustables aux deux coins du pied du lit (la boucle ajustable doit être sous la sangle). (Fig. 7)

Signification des termes utilisés

Soulever chaque coin du pied du matelas et ajuster les sangles de manière à ce que le Clip'n'Sleep soit bien tendu (sans être trop étiré). (Fig. 8)

Placer le surplus de sangle sous le matelas. (Fig.9)

Attach the clips on each side of the fitted sheet corner. Replace the fitted sheet under the mattress. (Fig.3)

Raise the fitted sheet so that the elastic edge is easily accessible. (Fig.1)

Bring two straps together on each side of the bed (one strap adjustable and one non adjustable). Slide the Clip'n'Sleep under the mattress at the head of the bed. (Fig.4)

Clip'n'Sleep A product of the group A video on how to install the product is also available online at clipnsleep.com

To change the sheets: detach and remove the fitted sheets (the Clip'n'Sleep, once installed under the mattress, does not have to be removed), attach the clips on the new fitted 

sheets and adjust it.

The team of the Clip'n'Sleep declines all responsibilities for any damage to the mattress, sheets or other bedding accessories.  The team of the Clip'n'Sleep declines all responsibilities 

in case of injury, accident or other harm caused handling of the Clip'n'Sleep. Keep out of reach of children.

CLIP'N'SLEEP INSTALLATION STEPS

Place the fitted sheet in the clip, the rubber side on the back of the sheet. Attach (the fitted sheet only). (Fig.2)

ADDITIONAL INFORMATION

Lift each corner of the foot of the bed to adjust the straps until the Clip'n'Sleep is tight enough (without being too stretched). (Fig. 8)

Put the unused strap under the mattress. (Fig.9)

Attach the clips of the non adjustable straps at each corner of the head of the bed. (Fig. 5)

On each side of the bed, slide the adjustable straps to each corners of the foot of the bed. (Fig. 6)

Attach the clips of the adjustable straps at each corner of the foot of the bed (the adjustable buckle must be under the strap). (Fig. 7)
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